
Z á p i s n i c a 

z rokovania komisie výstavby, verejného poriadku a životného prostredia 

pri miestnom zastupiteľstve MČ Košice – Nad jazerom dňa 18. 06. 2020 

 

 

 

Prítomní:   

 

Predseda komisie 

Norbert Borovský    Rovníková 10    

 

Tajomník komisie 

Milan Derfiňák    MÚ MČ    

 

Členovia komisie – poslanci 

Silvia Hricková   Jenisejská 59 

Pavol Slivka    Jenisejská 39 

Jozef Skonc    Nám. Kozmonautov 7 

 

 

 

Členovia komisie – neposlanci 

Ing. Martin Balkovský  Sputniková 11 

Ing. Ivo Grobauer   Jenisejská 5  

Ing. Miroslav Fajčík   Vyšné Opátske 87  

Matej Hrebeňár   Polárna 20   

Ing. Erik Cimbala   Levočská 4  

Ing. Dušan Sivák   Gagarinovo námestie 5 

 

  

 

 

  

 

Hostia 

 

 

Neprítomný:   

Peter Javorský    Stálicová 10   

Jaroslav Šarišský    Sputniková 7  

Ing. Ján Peti    Polárna 16  

Bc. Iveta Hoľáková   Ladožská 12  

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Program : 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

2. Riešenie statickej dopravy v Mestskej časti Košice – Nad jazerom a pravidlá navrhovania 

parkovacích stojísk spracované mestom Košice 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

 

 

K bodu 1: 

Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

Rokovanie  otvoril  a   viedol  predseda  komisie  p. Borovský, ktorý privítal členov komisie a hostí. 

Zároveň komisia schválila program rokovania. 

 

Výsledok hlasovania: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

 

K bodu 2:  

Riešenie statickej dopravy v Mestskej časti Košice – Nad jazerom a pravidlá navrhovania 

parkovacích stojísk spracované mestom Košice 

 

P. Borovský privítal hostí z referátu Útvaru hlavného architekta mesta Košice. Požiadal tajomníka 

o základné informácie k prerokovanému bodu.  

Následne vystúpil Ing. Jerguš – poverený vedením referátu, ktorý podrobne rozobral postoj referátu 

pri riešení problematiky. Informoval o možnostiach, ktoré pripravuje Karpatský rozvojový inštitút 

a to spracovať prieskum ohrození v mestách z pohľadu ekológie. Vo svojich postojoch považujú za 

bezpečnostnú poistku ponechanie a zveľaďovanie verejnej zelene po kvalitatívnej aj kvantitatívnej 

stránke. Túto skutočnosť presadzujú aj klimatológovia pre udržateľnosť ekológie, zníženie 

pravdepodobnosti záplav a riešenie slnenia a prehrievania spevnených plôch. Predstavil myšlienky 

presadzovania mestskej hromadnej dopravy pred individuálnou dopravou. Zároveň vychádzajú 

a presadzujú myšlienku, že doprava sa má prispôsobiť mestu, nie mesto doprave, aby sme zachovali 

rekreačnú lokalitu a prírodné danosti, ktoré tu máme. Zároveň požiadal prítomných zamestnancov 

referátu o podrobné predstavenie nových presadzovaných pravidiel navrhovania parkovacích stojísk. 

 

Za referát ÚHA mesta Košice vystúpil Ing. Baran, ktorý podrobne predstavil pravidlá navrhovania 

parkovacích stojísk a parkovacích domov. Doporučil riešiť urbanistické štúdie pre potrebné 

urbanistické celky, ktoré by komplexne riešili územie nakoľko štúdia musí zohľadňovať aj iné funkcie 

sídliska ako je šport, rekreácia a ďalšie. Materiál Pravidlá navrhovania parkovacích stojísk 

spracované mestom Košice dal k dispozícií aj mestskej časti. Zdôraznil požiadavku zachovania 

celkovej bilancie plôch verejnej zelene. 

 

http://jazerokosice.sk/docs/mr_120315/bod_7.doc


K bodu 3: 

Rôzne  

 

 

O slovo požiadala starostka mestskej časti Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová, ktorá vo svojom vystúpení 

vyzdvihla potrebu reálneho ohodnotenia návrhov riešení nakoľko z pozície mestskej časti nie je 

možné financovať výstavbu a prevádzku parkovacích domov. Požiadala, aby mesto Košice 

a jednotlivé jeho referáty brali do úvahy vôľu obyvateľov.  

 

Ing. Jozef Skonc upozornil na požiadavku referátu ÚHA v oblasti budovania nabíjacích staníc, že je 

nad rámec zákona, ktorý referát uvádza v stanovisku. Rovnako upozornil na roky zamietanú 

projektovú dokumentáciu parkoviska na Raketovej, ktoré by z časti potreby parkovania zlepšilo. 

 

Ing. Norbert Borovský poukázal na slabú súčinnosť referátov mesta Košice medzi sebou, kedy sa 

stráca komplexnosť riešenia nakoľko referát ÚHA predloží víziu resp. požiadavky, ktoré ďalej nie sú 

referátmi dopravy, výstavby či strategického riadenia ďalej napĺňané. 

 

Mgr. Silvia Hricková súhlasí s požiadavkou vytvárania riešenia prostredníctvom urbanistických 

štúdií, tak ako to navrhuje referát ÚHA a bude presadzovať túto cestu riešenia. 

 

  

  
 

K bodu 4: 

Záver 

Predseda komisie p. Borovský poďakoval hosťom a členom komisie za účasť a aktívny prístup na 

rokovaní.  

 

 

V Košiciach dňa 18. 06. 2020           

 

 

 

Zapísal:    Milan Derfiňák                                                                  Ing. Norbert Borovský v.r. 

                 tajomník komisie                                                                      predseda komisie 

 

 

 

 

 

Rozdeľovník zápisnice: 

1x originál – predseda komisie 

1x originál – tajomník komisie 

1x zverejnené na webovom sídle MČ 


